
 

 

 
 

 

 

Poznań, 17 sierpnia 2020 r. 

 

 

Interpelacja 

ws. bieżących działań miasta w zakresie powstania pomnika Wypędzonych Wielkopolan
  

 

 

Szanowny Panie Prezydencie,  

Temat powstania pomnika Wypędzonych Wielkopolan w Poznaniu ciągnie się już od 

kilku lat. Wielokrotnie podnoszono podczas posiedzeń Komisji Kultury i Nauki Rady Miasta 

Poznania istotność wzniesienia tego pomnika, ponad wszelkimi podziałami. Przypominano 

także argument, by docelowo podczas jego oficjalnego odsłonięcia zaprosić ostatnich już 

żyjących wypędzonych, by doczekali tej ważnej dla nich chwili. Tymczasem nadal nie 

pojawiły się żadne wiążące informacje w jego zakresie, a powyżej podniesiony argument jest 

nadal aktualny, gdyż tylko w ciągu tego roku zmarło kilku kolejnych wypędzonych. 

W związku z powyższym proszę o przekazanie na jakim etapie stoi sprawa powstania 

pomnika oraz  kiedy  możemy  doczekać  się  jego  powstania. Proszę również o informację, 

czy zabezpieczono w budżecie miasta Poznania środki na jego powstanie, a jeżeli nie – czy 

planuje się je zaproponować w projekcie budżetu na 2021 rok. 

 

Łączę wyrazy szacunku, 

Mateusz Rozmiarek 

 

 

Radny Miasta Poznania 


